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15.3.SO Prijedor-Usvojen izvještaj o 

radu načelnika 

 

Privlaĉenje stranih i domaćih investicija i 

povećanje broja zaposlenih najznaĉajniji su 

prioriteti lokalne vlasti u Prijedoru za 

2012. godinu, izjavio je naĉelnik opštine 

Marko Pavić. 

 „Kao svoj veliki uspjeh istiĉemo da u 

vrijeme globalne ekonomske krize lani nije 

smanjen broj zaposlenih u odnosu na 2010. 

godinu, a strani investitori dobro posluju i 

povećavaju broj zaposlenih“, rekao je 

Pavić na sjednici Skupštine opštine 

Prijedor na kojoj su je sa 25 glasova za, 

nijednim protiv i ĉetiri uzdržana prihvaćen 

izvještaj o radu naĉelnika opštine. 

 Prema njegovim rijeĉima, hrvatska „Nova 

Ivanĉica“ poĉela je sa 60 radnika, a prešla 

na 200, italijanski „Nuti due“ krenuo je sa 

30 radnika, a prešao na 100, a austrijski 

„Austronet“ brojao je desetak radnika, a 

sada ima blizu 60. 

 „Jedna od najvećih investicija trebalo bi 

da bude oživljavanje rudnika željezne rude 

u LJubiji za šta je zainteresovana 

kompanija `Arselor Mital` koja je u 

Omarskoj poĉela sa nešto više od 500 

radnika, a sada ih ima više od 800“, kazao 

je Pavić i naglasio da bi time oživio i 

trenutno najsiromašniji dio opštine 

Prijedor.   

On je dodao da su meĊu stranim 

investitorima zainteresovanim za ulaganje 

u Prijedor Kinezi sa proizvodnjom 

raĉunarskih komponenti, Nijemci i 

Slovenci sa izgradnjom toplane i energane 

na bio masu, te još neke hrvatske firme. 

  „Osim što je, da tako kažem, 

`najmultietniĉkiji` grad u BiH, Prijedor je i 

grad sa najvećim brojem svojih stanovnika 

u dijaspori, što je takoĊe naša razvojna 

šansa s obzirom na ĉinjenicu da ljudi iz 

dijaspore imaju novac, veze sa 

potencijalnim investitorima, ali i jaku 

emotivnu vezu sa svojim gradom“, 

naglasio je Pavić. 

 

 
 

 On je istakao da će evrointegracioni 

procesi Hrvatske dati nove mogućnosti 

investicijama u Prijedor zbog blizine 

hrvatske granice, kao što potencijalnim 

ulagaĉima kvalitetan pokazatelj 

predstavljaju ocjene Evropske unije, 

Savjeta Evrope, GTZ-a, UNDP-a, OEBS-a 

i mnogih drugih meĊunarodnih 

organizacija da je Prijedor u brojnim 

oblastima dostigao evropske standarde.  

„Što se tiĉe zapošljavanja, u februaru ove 

godine imamo zaposlenih za 140 više nego 

u januaru i kratkoroĉni cilj nam je da, 

nakon duže vremena, broj nezaposlenih 

spustimo ispod 13.000“, naveo je Pavić. 

 On je ponovio da, bez obzira na krizu i, 

kako je rekao, katastrofalno punjenje 

budžeta u prva dva mjeseca ove godine, iz 

opštinske kase neće biti umanjena davanja 

za socijalne kategorije, penzionere, 

obrazovanje i podsticaje za 

poljoprivrednike, mala i srednja preduzeća 

i zapošljavanje.  

 

23.3.Federalni ministar za izbjeglice i 

raseljena lica u Prijedoru 

 
Ministar za izbjeglice i raseljena lica  u 

Federaciji BiH  Adil Osmanović  lica 
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danas je u razgovoru sa naĉelnikom 

opštine Prijedor Markom Pavićem pružio 

podršku nastojanjima lokalne zajednice da 

u Prijedoru implemetira projekte održivog 

povratka i stvaranje ambijenta za 

zapošljavanje što većeg broja nezaposlenih 

kao i privlaĉenja domaćih i stranih 

investicija  . On je najavio da će u 

Prijedoru 7. aprila ove godine potpisati 

protokol o saradnji sa opštinom Prijedor , 

kako bi se zapoĉelo sa implementacijom 

sufinasiranja zajedniĉkih projekta. 

 

 
 

„Smatram da je pitanje povratka  prije 

svega ekonomsko pitanje i treba pronaći 

mogućnost da se graĊani iz povratniĉke 

populacije brže zapošljavaju kako bi 

ekonomski opstali u sredinama u koje su se 

nakon rata vratili“, kazao je Osmanović .  

On je dodao da je ohrabrujući i podatak da 

opština Prijedor ima program koji podstiĉe 

privredne subjekte da otvaraju nova radna 

mjesta. 

„Namjeravamo da se ukljuĉimo u akciju 

lokalne zajednice kroz davanje podsticaja 

za poljoprivredu , zanatski obrt i 

samozapošljavanje“- pojasnio je 

Osmanović .  

Naĉelnik opštine Prijedor  Marko Pavić 

kazao je da Prijedor s pravom oĉekuje 

podršku federalnog ministrastva .  

„ Prijedor je meĊu prvim gradovima u BiH 

implementirao imovinske zakone i većina 

kuća povratnika je već obnovljena 

.Sredstva koja oĉekujemo biće namijenjena 

podizanju društvenog standarda povratnika 

i obnovi infrastrukture , ali i društvenih 

domova. Podršku federalnog Ministarstva 

za izbjeglice i raseljena lica namjeravamo 

iskoristiti za održiv povratak meĊu kojima 

su projekti  zapošljavanja i 

samozapošljavanja», kazao je Pavić .  

On je dodao da će se u Prijedoru sredstva 

iz resornog ministarstva Federacije BiH 

usmjeriti i na asfaltiranje ulice u 

Gomjenici, puta od Prijedora do Petrova 

Gaja  i dovršetak društvenih domova Ćeli  

i Puharskoj .  

„Ove godine, takoĊe ,želimo da više 

sredstva uložimo u podsticaje 

zapošljavanja i samozapošljavanja 

povratnika , ali i svih graĊana Prijedora . 

Optimisti smo jer je politiĉka i 

bezbjedonosna situacija  u Prijedoru na 

veoma visokom nivou i sve svoje snage i 

sredstva smo usmjerili na razvoj Prijedora i 

koncept evropskog grada“, kazao je Pavić. 

 

Ukrajinska delegaija u posjeti Prijedoru 

 

Drugog dana posjete Repbulici Srpskoj 

delegacija Ternopiljske oblasne državne 

administracije iz Ukrajine boravila je u 

Prijedoru , opštini gdje živi oko 450 

Ukrajinaca i gdje je ukrajnska manjina 

veoma znaĉajan segment  društvenog 

života grada. 

Naĉelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 

ovom prilikom istakao da će ova posjeta 

ojaĉati odnose sa ukrajinskom 

manjinom,ali i omogućiti poĉetak kulturne 

i privredne saradnje  i ove opštinem kao i 

Republike Srpske sa Ternopiljskom 

oblasti. 

„Ovo je oblast iz koje potiĉu Ukrajinci koji 

su u 19.vijeku došli na podruĉje opštine 

Prijedor i  koji su dali znaĉajan doprinos 

razvoju našeg grada te  su i danas izuzetno 

ukljuĉeni u društveni , privredni i kulturni 

život grada“-kazao je Pavić. 

On je dodao da je ovo bila prilika da se 

gosti iz Ukrajine upoznaju sa potencijalima 

koje pruža opština  Prijedor , da se zapoĉne 

šira saradnja u oblasti kulture  te razgovora 

o mogućoj privrednoj  saradnji u 

budućnosti. 

Zamjenik predsjednika Ternopiljske oblasti  

Vasilj Gecko je novinarima nakon prijema 

u opštini Prijedor istakao da je cilj ove 

posjete da se upoznaju sa potencijalima  



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

opštine  gdje živi znaĉajna ukrajinska 

manjina. 

 

 
 

„Mi hoćemo da uĉvrstimo naše odnose i 

saradnju u oblasti kulture i turizma, a 

takoĊe doprinijeti razvoju na ekonomskom 

podruĉju izmeĊu ove oblasti i cijele RS. U 

tom kontekstu opština Prijedor jedna je od 

važnijih industrijskih  centara u RS koja 

ima znaĉajan investicijski potencijal i 

turistiĉki potencijal kao i kulturnu tradiciju 

i  sigurno ćemo naći zajedniĉke taĉke 

buduće saradnje“ kazao je Gecko. 

On je pozvao rukovodstvo opštine da 

uĉestvuje na 7.meĊunarodnom 

investicijskom forumu koji će se  u aprilu  

održati u Ternopilju ,kao i turistiĉkom  

sajmu koji će se u maju održati u 

Ternopilju. 

Predsjednik Udruženja Ukrajinaca“ 

Kozak“ Olga Karajica  je istakla da je 

veoma zadovoljna posjetom ukrajinske 

delegacije  iz oblasti koji su prijedorski 

Ukrajinci  posjetili prije dvije godine. 

„Oko 450 Ukrajinaca  imamo veoma dobru 

podršku lokalne zajednice i nama je bilo u 

interesu bilo, pošto smo prije dvije godine 

posjetili ovu oblast da oni prilikom posjete 

RS doĊu i u Prijedor i da vide gdje naši 

Ukrajinci žive  u mjestu Trnopolje i kako  

prijedorska privreda funkcioniše da bi se 

povezali ne samo na kulturnom nego i na 

privrednom planu“ kazala je Karajica. 

 

Debata o evropskim integracijama 

 

Centar za sigurnosne studije u saradnji sa 

opštinom Prijedor, u okviru projekta EU-

forija , organizovao je javnu debatu  na 

temu “Jaĉanje kapaciteta lokalnih 

zajednica s ciljem ispunjavanja uslova u 

procesu pridruživanja Bosne i Hercegovine 

Evropskoj uniji“. 

 

 
 

Direktor projekta Armin Kržalić je istakao 

da je debata imala za cilj  povećanje  nivoa 

znanja predstavnika administracije, 

odbornika Skupštine opštine, predstavnika 

nevladinog sektora, privrednika, medija i 

predstavnika akademske zajednice o 

procesu proširenja Evropske unije i ulozi 

lokalne zajednice u tom procesu kroz 

produbljivanje znanja i prihvaćanje 

vrijednosti i standarda EU koji utiĉu na 

svakidašnji život graĊana. 

„Opština Prijedor je jedna od naprednijih i 

najprogresivnijih  opština što se tiĉe 

razvoja lokalne zajednice i efikasnosti 

opštinske adminstracije koja već uĉestvuje 

u programima EU  pod nazivom“Jaĉanje 

lokalne demokratije LOD“ koji promoviše 

i priprema lokalne zajednice za buduće 

fondove EU koji će  biti na raspolaganju u 

skorijoj budućnosti“ kazao je Kržalić. 

On je istakao da su  IPA 2 fondovi 

planirani za period 2014-2020 .godine koji 

će omogućiti lokalnim zajednicama 

direktniji pristup evropskim fondovima 

odnosno proširiti podruĉja za koja BiH 

može aplicirati. 
 

Opština će primiti 12 pripravnika 

 

Opština Prijedor je i ove, kao i prethodnih 

godina, uĉestvovala u projektu 

zapošljavanja pripravnika pod nazivom „ 

Znanjem do posla“ i za završetak 

pripravniĉkog staža  u narednih godinu 
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dana primiće 12 pripravnika. Šef kabineta 

naĉelnika opštine Prijedor Dragutin Rodić 

potvrdio je da je u pripremi konkurs za 

prijem pripravnika  diploniranih pravnika, 

ekonomista, informatiĉara,  inžerenja 

poljoprivrede, socijalnih radnika,  

arhitekata i politikologa. 

„Opštinska administracija pruža širok 

dijapazon zanimanja gdje će mladi struĉni 

kadrovi moći da doĊu do potrebnog radnog 

iskustva u svojoj struci i da završe 

jednogodišnji pripravniĉki staž “ kazao je 

Rodić. 

On je dodao da je pored toga , cilj 

opštinske uprave da  se kroz edukaciju tih 

kadrova koji su prošli obuku i pripravniĉki 

staž ,omogući tim ljudima  nakon  analize 

njihovog rada ,da konkurišu i u samoj 

opštini za rad na odreĊenim poslovima. 

 

 
 

 „Kroz rad u opštinskih odjeljenjima i 

službama je ,od 2007.godine kada smo se 

prvi put ukljuĉili u ovaj projekat , prošlo 

preko 20 pripravnika visoke struĉne 

spreme raznih zanimanja“-kazao je Rodić. 

On smatra  da je to jedan od doprinosa koje 

opština Prijedor daje mladim ljudima kao 

šansu da doĊu do potrebnog radnog 

iskustva i zaposlenja, a samim tim i da 

ostanu na ovim prostorima. 
 

22.3.  Opština potvrdila sertifikat 

 

Predstavnici njemaĉke sertifikacijske kuće 

„ TUV NORD“  u nadzornoj kon troli 

pozitivno su  ocijenili primjenu  sistema 

upravljanja kvalitetom u Administrativnoj 

službi opštine Prijedor.Naĉelnik opštine 

Prijedor Marko Pavić potvrdio  je da 

uspješno završena prva  nadzorna provjera 

novog standarda  ISO 9001:2008 koji je u 

opštini Prijedor uveden prošle godine. 

-Ova  pozitivna ocjena  znaĉi da je opština 

Prijedor  ispunila  skup zahtjeva  koje je  

bilo neophodno ispuniti kako bi se održao  

uspostavljen  odreĊeni sistem i nivo 

pružanja usluga i da  su sve procedure po 

kojima radimo u skladu sa evropskim 

standardima. 

I dalje smatram da ćemo održavanjem  

ovog sistema lakše  kandidovati   projekte 

prema Evropskoj  Uniji  , ali prije svega 

kvalitetno pružati  usluge graĊanima, 

kazao je Pavić. 

 

 
 

On je dodao da  je  opština Prijedor  

potvrdila svoju opredijeljenost da razvija i 

poboljšava sistem upravljanja kvalitetom i 

postiže veći stepen zadovoljstva graĊana.  

Pavić je dodao da je svaka ova godišnja 

revizija korisna jer doprinosi stalnom 

unapreĊenju rada. 

 

-U odnosu na 2008.godinu kada smo prvi 

put standardizovali rad lokalne uprave ovo 

je sada jedna sasvim drugaĉija sredina.  

Dovoljno je pogledati praznu šalter salu u 

kojoj više nema redova i nezadovoljnih 

graĊana, strankama smo tako  uštedjeli 

dosta vremena,a  poslovnim partnerima 

smo skratili rokove za dobijanje odreĊene 

dokumentacije i svake godine nastojimo da 

unaprijedimo kvalitet  usluga koji pružamo 

svim korisnicima naših usluga, kazao je 

Pavić. 
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On je dodao da je opština otišla i korak 

dalje te je shvatajući znaĉaj poslovanja po 

meĊunarodno priznatim standardima  

podsticajnim sredstvima  iz budžeta 

opštine omogućila  izvozno orijentisanim 

preduzećima subvencioniranje dijela 

troškova sertifikacije privrednih subjekata 

sa podruĉja opštine Prijedor. 
 

Opština raspisala pet javnih poziva za 

dodjelu podsticajnih sredstava 

 

Opština Prijedor raspisala je  pet  javnih 

poziva  za  dodjelu  bespovratnih 

podsticajnih sredstava  iz budžeta za 

odreĊene projekte koji su predviĊeni 

Strategijom razvoja opštine ĉija je ukupna 

vrijednost  305 000 KM.Naĉelnik  

Odjeljenja za privredu i poljoprivredu Boro 

Vojvodić potvrdio je da je rijeĉ o 

projektima podsticaja samozapošljavanja  

za koji su budžetom planirana sredstva od 

150 000KM , podsticaju zapošljavanja 

mladih  visoko obrazovanih kadrova  do 35 

godina starosti za šta je predviĊeno  30 

000KM  i podsticaj poslodavcima za 

zapošljavanje novih radnika  80 000 KM. 

-Javni poziv se odnosi i na podršku 

preduzećima za uvoĊenje standarda 

kvaliteta za šta je budžetom predviĊeno 15 

000 KM, kazao je Vojvodić. 

On je pojasnio da je cilj  da preduzeća 

budu osposobljena za izvoz svojih 

proizvoda na strano tržište te da se 

dodjeljuju sredstva od po 5000 KM po 

preduzeću. 

Vojvodić je dodao i da je i ove godine 

raspisan  poziv kojim se dodjeljuju 

podsticajna sredstva  za podršku 

povezivanju i preduzetniĉkim  

inicijativama  žena, za šta je ove godine 

predviĊeno  20 000 KM  odnosno 

pojedinaĉna sredstva  od po 4000 KM po  

jednoj korisnici . 

-Ove godine ćemo, za razliku od prošle, 

podsticaje  isplatiti i onima koji su se u 

2012.godini zaposlili ,a  prije toga su bila 

nezaposlena lica. Sredstva isplaćujemo i 

poslodavcima koji u toku 2012.godine 

zaposle radnike, a koji su prije raspisivanja 

ovog javnog poziva bili nezaposlena lica , 

rekao je Vojvodić. 

Za realizaciju ovih pet projekata opština 

Prijedor je prošle godine izdvojila 295 000 

KM, a u periodu od 2009-2011.godine po 

osnovu ovih projekata  opština je isplatila 

preduzetnicima i privrednim subjektima 

ukupno 508 000 KM. 

 

27.3.SO Prijedor- status grada 

 

Odbornici Skupštine opštine Prijedor juĉe 

su jednoglasno prihvatili Odluku o 

pokretanju postupka za dodjelu statusa 

grada opštini Prijedor.Naĉelnik opštine 

Prijedor Marko Pavić rekao je da će ovu 

inicijativu proslijediti Vladi Republike 

Srpske i Narodnoj skupštini RS koje bi 

trebalo da donesu konaĉnu odluku o ovom 

pitanju. 

„Ova inicijativa ne daje mogućnost 

formiranja opština niti vodi ka povećanju 

ni administracije, ni broja ĉinovnika ni 

troškova“, rekao je Pavić. 

On je podsjetio da važeći zakoni u RS 

dozvoljavaju asimetriĉne gradove i  

opštine, tako da grad Istoĉno Sarajevo ĉini 

više opština, dok grad Banjaluka ĉini samo 

jedna opština.  

„Ova inicijativa za Prijedor, kao što postoji 

za još neke opštine u RS, takva je da 

predviĊa jedan grad opštinu, a ne više 

opština“, kazao je Pavić.  

On je dodao da Prijedor ispunjava sve 

kriterijume za status grada i ima sve 

elemente koji jednu sredinu ĉine gradom, 

kao što su kulturni, sportski, obrazovni i 
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infrastrukturni sadržaji, te privredni i 

ljudski kapaciteti. 

„Status grada ne donosi neku ekonomsku 

niti politiĉku korist, više je to psihološkog 

znaĉaja gdje će se svaki stanovnik osjećati 

višim, boljim i naprednijim“, naveo je 

Pavić.  

On je ponovio i stav lokalne vlasti u 

Prijedoru da ova opština treba da postane 

ne samo grad nego i regionalni centar 

potkozarskih opština. 

Predsjednik Skupštine opštine Prijedor 

Azra Pašalić rekla je da bi status grada 

opštini Prijedor otvorio mogućnost velikim 

naseljima ove opštine, poput Kozarca, 

Breziĉana, LJubije i Omarske da u 

budućnosti formalizuju svoje inicijative za 

dobijanja statusa opštine.  

Na ovom skupštinskom zasjedanju 

odbornici su usvojili i izvještaje o radu 

javnih ustanova u 2011.godini Pozorišta, 

Galerije `96, Sportske dvorane „ Mladost“ 

i Centra za prikazivanje filmova, Narodne 

biblioteke „ Ćirilo i Metodije“, Muzeja 

Kozare i  lokalne medijske kuće 

Informativno-poslovni centar „ Kozarski 

vjesnik“.Odbornici su informisani i o radu 

Turistiĉke organizacije i Foruma za 

bezbjednost graĊana opštine Prijedor. 

 

Delegacija Prijedora boravila u Manisi 

 

Delegacija opštine Prijedor  u kojoj su bili 

predsjednik Skupštine opštine Azra Pašalić 

i odbornici Dragan Golubović, Goran 

Vuĉkovac , Dražen Vrhovac i Mesud 

Blažević prisustvovala je tradicionalnom 

472. po redu  meĊunarodnom  Mesir  

festivalu koji je održan u turskom gradu 

Manisa.  Pašalićeva je  potvrdila da je 

prijedorska delegacija  pored obilaska  

kulturnih i istorijskih znamenitosti  ovog 

bratskog grada imala i niz kontakata i 

razgovora sa visokim zvaniĉnicima sa 

gradonaĉelnikom Manise Ĉengizom 

Ergunom, poĉasnim konzulom BiH 

Kemalom Bajsekom pa  i sa guvernerom 

pokrajine Manisa Halilom Dasozom. 

-Bili smo meĊu gostima iz 12 država, ĉak i 

iz daleke Kine.Razgovori su bili veoma 

korisni u cilju produbljivanja ekonomske i 

kulturne saradnje naših opština koji će biti 

nastavljeni prilikom dolaska njihove 

delegacije na sveĉanosti obilježavanja 

Dana naše opštine 16. maja, kazala je 

Pašalićeva. 

Manisa je grad veoma bogate kulture i 

tradicije, ali  je i moderan industrijski grad, 

a u dosadašnjim susretima i  razgovorima  

rukovodstva ova dva grada  utvrĊene su  

mnoge dodirne taĉke i mogućnosti saradnje 

u raznim oblastima, prvenstveno 

mogućnost ulaganja u  privredne kapacitete 

opštine Prijedor. 

 Manisa je smještena u zapadnoj Anatoliji, 

a pored razvijene poljoprivrede, znaĉajan 

je industrijski i trgovaĉki centar ovog 

dijela Turske, te  podruĉje prepoznatljivo 

po  stotinama  endemiĉnih vrsta cvijeća i 

bogatom šumskom vegetacijom i 

ljekovitom bilju.    

Saradnja sa ovom opštinom na  zapadu 

Turske  uspostavljena je na inicijativu 

Ministarstva vanjskih poslova BiH i 

posredstvom naše ambasade u Ankari  još  

2006. godine, a godinu kasnije rezultirala 

je potpisivanjem Povelje o bratimljenju 

ove dvije opštine.  
 

Počelo uređenje Bereka  

 

Na obalama kanala Bereka poĉeli su radovi 

na realizaciji radno-intenzivnog projekta 

pod nazivom „ UreĊenje korita rijeka 

Gomjenice, Miloševice, Puharske i kanala 

Bereka u opštini Prijedor“ koji je vrijedan 

126 084,14 KM.Radove koje finansiraju 

Fond otvoreno društvo BiH i opština  

Prijedor izvodi graĊevinsko preduzeće 

„Unijat“ koji je za te namjene privremeno 

radno angažovalo 60 nezaposlenih lica sa 

evidencije Zavoda za zapošljavanje. 

Rijeĉ je  o manjem obimu javnih radova u 

Prijedoru  koji predviĊa da se u periodu od 

60 dana koliko će trajati projekat, radno 

angažuju nezaposlena lica kojima je na taj 

naĉin omogućeno da steknu dohodak, a sa 

druge strane tu je i korist svih graĊana koji 

žive pored ovih vodotoka jer će dobiti  

zdraviju i ekološki ĉistiju sredinu. 
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Koordinator projekta lokalne uprave  u 

Fondu otvoreno društvo Bogdan Popović   

je nakon nedavnog potpisivanja ugovora  

potvrdio da je projekat definisan u saradnji 

sa opštinom ,Centrom za socijalni rad i 

Fondom za zapošljavanje koji su sa svoje 

strane pomogli da se identifikuju one 

osobe sa biroa kojima je ovakva vrsta 

privremenog radnog angažovanja 

najpotrebnija i po toj osnovi ostvaren 

dohodak. 

„ Kroz projekat će biti ostvareno 22 103  

radna sata kroz privremeno radno 

angažovanje osoba sa evidencije 

opštinskog biroa za zapošljavanje, ĉime će 

86 200 KM  od ukupne vrijednosti projekta 

biti isplaćeno na ime angažovanja radne 

snage“-kazao je tada  Popović. 

 

27.3. Ministarka Nada Tešanović uručila 

opremu za mlade rukometaše 

 

Ministarka porodice, omladine i sporta  

Republike Srpske  Nada Tešanović istakla 

je   nakon  razgovora sa naĉelnikom 

opštine Prijedor da  poĉinje novo poglavlje 

u odnosima ministrastva i  ove opštine . 

„Dogovorili smo se da sve što se dešava u 

ministarstvu bude transparetno i da bude 

dostupno i sportskim i omladinskim 

organizacijama, te da ni u kom sluĉaju ne 

bude zapostavljena porodica.Jedino je 

potrebno ispoštovati  formu  konkursa  i 

prijaviti projekte , a ako budu zadovoljeni 

kriterijumi, svakako da će sredstva budu 

usmjerena i ka Prijedoru“-kazala je 

Tešanovićeva. 

 Ona je dodala da je Prijedor velika opština  

sa velikim potrebama , te da će u odnosu 

na ranije nezadovoljstvo , Prijedor imati 

isti tretman kao i sve druge opštine. 

Naĉelnik opštine Prijedor Marko Pavić je  

novinarima izjavio da smatra da je od 

danas u ovom ministartvu Prijedor stekao 

partnera koji razumije problematiku ovog 

grada i s kojim se može dogovarati oko 

unaprijeĊenja rada u sve tri oblasti. 

 

 
 

„ Ja sam svjestan poteškoća koje nosi 

ovako tri razliĉite oblasti i mi smo 

dogovorili jedan korektan odnos prema 

projektima iz sve tri oblasti koji dolaze iz 

Prijedora. Usaglasili mišljenje da  se 

sredstva  ne prelijevaju  iz omladine, 

porodice u sport kao u nekom ranijem 

vremenu i da se u prioritet stavljaju mladi i 

rješavanje njihovog stambenog pitanja,a da 

sportske organizacije imaju jednak pristup 

sredstvima bez obzira koliko ona bila,a da 

se omladisnka politika provodi onako kako 

se sa omladinskim organizacijama 

dogovori“ kazao je Pavić. 

Ministar Nada Tešanović je  prilikom  

boravka u Prijedoru  uruĉila  komplete 

trenerki i  dresove za  ekipu juniora 

Rukometnog  kluba „ Prijedor“ uzrasta 

1995.godišnje koji odlaze na juniorski 

rukometni klub u italijanski grad Trento. 
 

___________________ 
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